



YAYASAN PEMBANGUNAN KELUARGA TERENGGANU

KENYATAAN TAWARAN

Tawaran adalah dipelawa kepada **Kontraktor Bumiputera yang Berdaftar dengan Yayasan Pembangunan Keluarga Terengganu**, mempunyai kelayakan yang ditetapkan dan berpengalaman bagi menyertai tawaran seperti berikut :

BUTIRAN TAWARAN	KELAYAKAN	TEMPAT DAN TARIKH DOKUMEN DIJUAL	TARIKH TAWARAN DITUTUP
<p><u>No. Tawaran :</u> YPKT/SH/01/2020</p> <p><u>Tajuk Tawaran :</u> Kerja-kerja Pengubahsuaian Kedai ARKED MARA, Ajil di Bangunan Pejabat YPKT Kawasan Hulu Terengganu</p> <p><u>Lawatan Tapak :</u> TIDAK DIWAJIBKAN. Kontraktor digalakkan untuk membuat lawatan tapak atas tanggungjawab sendiri.</p> <p><u>Pegawai Untuk Dihubungi :</u> Encik Rammezi Bin Ramly No. Telefon : 09-6249355</p>	<p><u>Sijil Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan (CIDB) :</u></p> <p>Gred : G1 Kategori : B Pengkhususan : B04 B24</p> <p><u>(Lesen Pendaftaran Bagi Daerah Hulu Terengganu)</u></p>	<p><u>Tempat :</u> Unit Pembangunan Yayasan Pembangunan Keluarga Terengganu, Jalan Sultan Omar, 20300 Kuala Terengganu</p> <p><u>Tarikh :</u> 11 November 2020 hingga 18 November 2020</p> <p><u>Masa :</u> Waktu Pejabat - 10.00 pagi hingga 12.30 t/hari - 2.00 petang hingga 3.30 petang</p>	<p>18 November 2020 (Rabu)</p> <p>Jam 12.00 Tengahari</p> <p>Peti Tawaran A (Hadapan Kaunter Pertanyaan)</p>

- Penyebutharga hendaklah mengemukakan Sijil Pendaftaran Syarikat (SSM), Sijil Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan (CIDB) dalam kategori dan pengkhususan yang berkaitan, Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (SPKK) dan Sijil Bahagian Pembangunan Kontraktor dan Usahawan (BPKU) / Sijil Pusat Khidmat Kontraktor yang Asal dan masih sah tempoh untuk semakan serta **satu salinan** setiap sijil berkenaan sebelum dibenarkan membeli dokumen tawaran.
- Dokumen tawaran yang telah lengkap hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat A4 bersaiz 9"x12" serta bertulis **YPKT/SH/01/2020** dipenjuru sebelah kiri dan hendaklah dimasukkan ke dalam **Peti Tawaran** sebelum **jam 12.00 tengahari** pada tarikh yang ditetapkan di alamat berikut :

Yayasan Pembangunan Keluarga Terengganu
Jalan Sultan Omar
20300 Kuala Terengganu
No. Tel : 09-6249355

- Pihak Lembaga tidak terikat untuk menerima sebutbarga yang terendah atau mana-mana sebutbarga pun dan tawaran yang diterima selepas tarikh dan waktu tutup akan ditolak dan rayuan tidak akan dipertimbangkan.

(HAJI WAN MOHD ZAKI BIN WAN ABDULLAH)

PENGARAH

Yayasan Pembangunan Keluarga Terengganu

TARIKH IKLAN : 05 November 2020 (Khamis)

HARGA DOKUMEN : RM10.00

s.k : Papan Kenyataan Pejabat Pentadbiran YPKT
Papan Kenyataan Pejabat YPK Kawasan Hulu Terengganu
Laman Sesawang YPKT